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Zápis ze schůze školské rady při ZŠ J.V.Sládka Zbiroh, příspěvkové organizace, 

 konané dne 17.06.2021 

 

 
Přítomni:  

za zřizovatele  - Mgr. MgA.Marie Holečková 

                           

za pedagog.pracovníky - Mgr. Markéta Soukupová 

                                        Mgr.Ing. Andrea Tláskalová 

za zákon.zástupce nezl.žáků - Ivana Nováková (předsedkyně školské rady) 

                                                Markéta Rieserová  

 

Host: Mgr. Květuše Horáková – ředitelka školy 

         Lenka Vlčková 

 

Omluven: Jiří Čížek 

 

 

Program:  
1. Zahájení 

2. Prezence 

3. Seznámení se s novou členkou školské rady za zákonné zástupce nezletilých žáků 

4. Výsledky konkurzního řízení na pozici ředitele školy  

5. Výměna podlahové krytiny u vstupu do školy  

6. Elektronická žákovská knížka  

7. Distanční výuka – požadavky 

8. Modernizace počítačových učeben 

 

 

 

Bod 1 – Zahájení 

Jednání školské rady bylo zahájeno v kanceláři zástupkyně ředitelky.  

 

Bod 2 – Prezence 

viz příloha 

 

Bod 3 – Seznámení se s novou členkou školské rady za zákonné zástupce nezletilých žáků 

Novým členem školské rady za zákonné zástupce nezletilých žáků byla zvolena paní Lenka Vlčková. 

Ve funkci člena školské rady končí ke 30.06.2021 Ivana Nováková na základě § 167 odst. 9 písm. f) 

zákona č. 561/2004 Sb.  

 

Bod 4 – Výsledky konkurzního řízení na pozici ředitele školy 

Školská rada bere na vědomí výsledky konkurzního řízení na pozici ředitele školy. Ředitelkou byla 

konkurzní komisí vybrána Mgr. Markéta Soukupová. 

 

Bod 5 – Výměna podlahové krytiny u vstupu do školy 

Po výměně některých podlahových krytin v budově školy je dalším případným krokem výměna 

podlahové krytiny v patře vstupu do školy (spojovací chodba mezi pavilony, 2. patro pavilonu 1. 

stupně, prostor u šaten a dílen). 

 

Bod 6 – Elektronická žákovská knížka 

Elektronické žákovské knížky fungují, rodiče i žáci jsou spokojení. 
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Bod 7 -  Distanční výuka - požadavky 

Nejen v souvislosti s distanční výukou je nutné školu dovybavit interaktivními tabulemi v kmenových 

třídách a dataprojektory. Školská rada požádala ředitelku školy, aby tyto požadavky připravila do 

návrhu rozpočtu na rok 2021 s konkrétními počty a finančními prostředky, bohužel nebyl tento bod 

v návrhu rozpočtu schválen. 

 

Bod 8 – Modernizace počítačových učeben 

Paní ředitelka Mgr. Holečková informovala členy školské rady, že počítačová učebna na 2. stupni byla 

kompletně zmodernizována a rozšířena na 30 stanic a počítačová učebna na 1. stupni je připravena od 

září 2021 s rozšířením na 24 míst. 

 

 

 

 

Ve Zbiroze dne 17.6.2021 

  

 

 

       Ivana Nováková 

       předsedkyně školské rady 


